
 
 
 
 
 
 
 
 

Districte Sarrià – Sant Gerv asi 
 
Pl. Consell de la Vila,7  

08034  Barcelona 

 

Consell de barri Sant Gervasi-Galvany 
Data i lloc 27 d’octubre de 2020 / Telemàtica  

Participació directament: dsptsarriasg@bcn.cat  
Seguiment pel canal Youtube : https://youtu.be/dYEZNXwcqP4 

 

ASSISTENTS 

Taula  

Vice-president del Consell –  Bartolomé Criado   

Conseller del Barri –  Cesar Millán  

Nombre total d’assistents 
38 

Nombre aproximat per gènere 
Dones....  15 

Homes.... 23 
 

Ordre del dia 

1. Breu explicació del funcionament del Consell de Barri  

2. Situació de la finca Muñoz y Ramonet 

3. Suport al CAP de Salut  

4. Situació de Can Ferrer  

5. Torn obert de preguntes 

 

Resum dels acords 

 

1. S’explica el funcionament del Consell de Barri  

2. No hi ha masses novetats, properament es farà una reunió amb l’Institut de Cultura per tal de 

saber la situació en que ens trobem. El tema de la biblioteca a la finca de J. Muñoz Ramonet, no 

serà possible ja que alteraria les condicions del llegat. 

3.  S’han posat a disposició dels CAP’s de Salut espais Municipals per a realitzar en millors 

condicions les seves activitats, vacunacions, realització de PCR etc. En aquest barri s’ha posat el 

centre cívic Can Castelló a disposició del CAP Adrià.  

4. Pel que fa a Can Farré, és segueix el tràmit per tal es faci un equipament pel barri, en el 

moment que es pugui fer. Per això cal fer un canvi de qualificació urbanística.  

També es comenta que en el Dte. hi ha hagut 290 sol·licituds d’ampliació de terrasses,  d’aquestes 

s’han autoritzat 234, és un del Dtes. que més terrasses s’han autoritzat, l’autorització s’allargarà 

fins a finals de 2021.  

5.-  Tot segui es va donar resposta a les preguntes formulades pels ciutadans, ja fos a través de la 

plataforma Decidim  o bé que havien sol·licitat de participar a través de la plataforma Jitsi.  

La primera pregunta fa referència a la previsió d’actuació a la Pl. Adrià i a la Pl. Castelló,  la resposta 

va ser que es miraria de fer alguna cosa a la Pl. Adrià i pel que fa a la Pl. de Castelló, la resposta va 
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ser que s’estava treballant en la taula de mobilitat.  

Una altre pregunta feia referència, a s’hi està previst de fer alguna cosa al carrer de de Santaló, en 

el tram de sobre de la Via Augusta, ja que no es respecte el límit de velocitat de zona 30. La 

resposta va ser que estava previst d’actuar-hi, posant algun semàfor quan es pugui i algun tipus 

d’obstacle com “els coixins berlinesos”. Una altre pregunta feia referència a la inversió del Dte. des 

de l’any 2.000, la resposta va ser que no es disposava de les xifres a nivell de barri, si que es poden 

tenir a nivell de Districte. La raó es que la segregació per barris donaria uns resultats esbiaixats. 

Una altre pregunta va ser el demanar de pacificar l’entorn del mercat de Sant Gervasi Galvany, la 

resposta  va ser que hi ha forces propostes, però cal el consens amb els paradistes. De moment es 

faran actuacions de millora com l’arranjament de la part elèctrica, o bé el canvi de coberta. L’estat 

de la clínica Ripoll, va ser una de les altres preguntes, la resposta fou de que es  parlaria amb la 

propietat, per tal de saber quines són les intencions envers a la finca. També es va preguntar sobre 

el “pi-pi can” del jardí de Sagnier, i del de Piscines i Esports del carrer de Ganduxer. La resposta va 

ser que el de Sagnier es canviaria d’ubicació dins el parc, i el Piscines i Esports es traslladaria al 

parc del doctor de Samuel Hahnemann. També es va preguntar per l’autobús de barri del Turó 

Parc, el qual hauria de connectar amb el CAP del barri, i la zona 30 del Turó Parc. La resposta va 

ser de continuar treballant amb el tema de la zona 30, aquesta pacificació també ajudarà a les 

terrasses del bars/restaurants. Pel que fa al bus de barri, la intenció es de reunir-se amb TMB.    

  

 
 


